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Onderwerp 
 
Lijst toezeggingen en moties voor de gemeenteraad van 14 december 2023 

 
 
 
Voorstel 
 
Gelet op de stand van zaken, af te doen: 
Toezeggingen: 13, 27, 32, 39, 57, 64, 65, 69, 75, 168, 285 
Moties: 283 
 
 
Besluit 
Af te doen: 
Toezeggingen: 13, 27, 32, 39, 57, 64, 65, 69, 75, 168 
Moties: 283 
 
Niet af te doen: toezegging 285. 
 



Voor de raad van 14 december 2023                                                                                   

 
 

2 
 

Inhoud 
Toezeggingen voorgesteld om af te doen ....................................................................................................................................... 2 
Toezeggingen openstaand ........................................................................................................................................................... 7 
Moties voorgesteld om af te doen ............................................................................................................................................... 28 
Moties openstaand ................................................................................................................. Fout! Bladwijzer niet gedefinieerd. 
 

Toezeggingen voorgesteld om af te doen 
 
ID Datum 

vergad
ering 

Onderwerp Toezegging Stand van zaken Fractie PFH Voors
tel 
om af 
te 
doen 

75 14-09-
2023 

Verduurzami
ng 
gemeentelijk 
sportcentru
m 

Wethouder Sytsma zegt toe 
schriftelijk terug te komen op de 
vragen die zijn gesteld door 
mevrouw A. Speel (GBH). 

Deze vragen zijn beantwoord als technische 
vragen bij de commissie Saza van 25 
september. 

 S. 
Sijtsma 

ja 

65 03-07-
2023 

AV Friso Wethouder H. Rinkes zegt toe 
dat het college verder gaat 
uitwerken wat er mogelijk is om 
AV Friso toch financieel te 
ondersteunen. Premature 
voorbeelden die de wethouder 

Afgerond en behandeld in de raad.  S. 
Sijtsma 

ja 



Voor de raad van 14 december 2023                                                                                   

 
 

3 
 

ID Datum 
vergad
ering 

Onderwerp Toezegging Stand van zaken Fractie PFH Voors
tel 
om af 
te 
doen 

hierbij noemt zijn een minder 
complete dekking of minder 
premie geven. Het college gaat 
dit verder uitwerken en zal 
hierover ook in gesprek gaan 
met de raad. In deze uitwerking 
zal ook worden gekeken naar de 
gevolgen voor de bijzondere 
bijstand. 

64 03-07-
2023 

Aankleding 
en de 
bestrating 
van de 
Dracht 

Wethouder H. Rinkes zegt toe 
met een apart voorstel bij de 
begroting te zullen komen met 
daarin een integrale afweging 
over o.a. de aankleding en de 
bestrating van de Dracht. Hierin 
zullen ook de verschillende 
kosten inzichtelijk worden 
gemaakt. 

Voorstel is gemaakt, behandeld en conform 
besloten. 

 S. 
Sijtsma 

ja 

57 05-06-
2023 

Bijstandspro
gnose 

Wethouder H. Rinkes heeft 
toegezegd dat het college werkt 
aan een analyse van de groei 
van de bijstandsprognose en dat 

Dit is opgenomen in het raadsvoorstel 
“voorstellen bestaanszekerheid voor de 
begroting 2024”. Dit is afgerond. 

D66 S. 
Sijtsma 

ja 
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ID Datum 
vergad
ering 

Onderwerp Toezegging Stand van zaken Fractie PFH Voors
tel 
om af 
te 
doen 

zij dit te zijner tijd zal delen met 
de raad. 

69 03-07-
2023 

Notitie 
uitkomst 
debat 
bestaanszek
erheid 

Wethouder S. Sijtsma zegt toe 
voor de raadsvergadering van 
13 juli een notitie aan te zullen 
leveren over hoe het college aan 
de slag kan gaan met de punten 
die zijn aangedragen door de 
raad tijdens het debat over 
bestaanszekerheid. 

Notitie is aangeleverd en bestaanszekerheid 
is behandeld in de raad. 

 S. 
Sijtsma 

ja 

39 09-03-
2023 

Communicat
ie bij 
uitbreiding 
Noorden 
Omrin 

Wethouder van Veen zegt toe 
erop toe te zien dat de 
communicatie tussen Omrin en 
omwonenden bij de uitbreiding 
naar het noorden zorgvuldig zal 
verlopen. 

Er is structureel overleg tussen Omrin, direct 
omwonenden en afvaardiging van besturen 
PB. Daarin komen lopende zaken en klachten 
aan de orde, maar ook de 
uitbreidingsplannen. Omrin wil graag dat 
omwonenden en PB meedenken over 
inrichten van het noordelijke perceel (42 
hectare). Er zijn 4 ontwerpateliers 
georganiseerd. Omrin heeft hiervoor een 
landschapsarchitect en een gesprek-
/procesbegeleider ingehuurd. Op 11 en 18 
december worden de dorpen geïnformeerd 
over de uitbreiding, het proces met PB en 

 H. 
Rinkes 

ja 
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ID Datum 
vergad
ering 

Onderwerp Toezegging Stand van zaken Fractie PFH Voors
tel 
om af 
te 
doen 

direct omwonenden. Zij kunnen dan vragen 
stellen en reageren op het resultaat van de 
ontwerpateliers. Wij zijn erbij om te horen 
hoe het valt in de dorpen, maar ook om onze 
rol als gemeente toe te lichten. 

32 19-12-
2022 

Informatie 
tegemoetko
ming 
legeskosten 
parkeren 
voor 
gehandicapt
en 

Het college zegt toe dat er 
informatie volgt over de 
tegemoetkoming van 
legeskosten parkeren voor 
gehandicapten. 

Deze is opgenomen in de verordening 
kwijtschelding en in de legesverordening voor 
2024. Dit staat op eind november op de 
agenda van de raad. Er is dus kwijtschelding 
mogelijk. Voorstel is deze toezegging met het 
opnemen in de verordening af te voeren. 

 H. 
Rinkes 

ja 

27 17-11-
2022 

Uitgangspun
ten voor de 
Woonvisie 
NOVEX 
Scenario 

Het NOVEX scenario wordt 
meegenomen in de woonvisie. 
Er wordt gekeken of we met het 
gekozen scenario geen lock-in 
krijgen voor het NOVEX 
scenario. Het programma 
NOVEX beschrijft hoe de 
samenhang tussen de nationale 
programma’s voor onder meer 
volkshuisvesting, landelijk 

De raad heeft op 19 oktober 2023 de nieuwe 
woonvisie vastgesteld. De woonvisie houdt op 
meerdere manieren rekening met het 
voorkomen van een lock-in. In de woonvisie 
is er gekozen voor een woningbouwambitie 
van minimaal 2000 woningen tot 2030. 
Daarnaast zet de woonvisie in op een 
combinatie van verdichting en uitbreiding.  
Verder benadrukt de woonvisie het belang 
van tijdige monitoring, bijsturing en adaptief 

D66 J. 
Zoetend
al 

ja 
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ID Datum 
vergad
ering 

Onderwerp Toezegging Stand van zaken Fractie PFH Voors
tel 
om af 
te 
doen 

gebied en duurzame energie tot 
stand moet komen. 

programmeren. Wij onderzoeken 
uitbreidingslocaties zoals Heerenveen-West. 
Door in de kern Heerenveen naast doorgaan 
met verdichting ook al nieuwe 
uitbreidingsopties te verkennen, kunnen wij 
beter inspelen op een eventuele extra 
woningbouwopgave als gevolg van de 
Lelylijn. 

285 18-01-
2022 

Uitvoeringsp
lan Cultuur 

We koppelen deze toezegging, 
zoals reeds besproken, aan het 
project cultuurkwartier dat dit 
jaar gaat lopen. 

Dit is opgenomen in de prestatieafspraken 
van de subsidie die atelier Majeur krijgt voor 
cultuureducatie en muziek in de klas. Daarom 
het voorstel deze af te voeren. 

PvdA H. 
Rinkes 

ja 

13 30-05-
2022 

Plan van 
aanpak 
bejegening 
en terug- 
vordering 
participatie- 
wet 

- De wethouder zegt toe de raad 
periodiek te informeren over de 
stand van zaken. - De 
gesprekken met ambtenaren 
zullen na de zomer gepland 
worden. Dit wordt meegenomen 
naar de agendacommissie, 
zodat er gehoor gegeven kan 
worden aan deze wens van de 
commissie. In deze gesprekken 
wordt ook ‘Werken vanuit de 

Op 13 februari heeft er een informatieavond 
plaatsgevonden waar raadsleden en 
medewerkers in gesprek zijn geweest over 
bestaanszekerheid.    Op vrijdag 20 oktober 
2023 heeft er een gesprek plaats gevonden 
tussen raadsleden en betrokken ambtenaren 
onder leiding van een onafhankelijk 
gespreksleider. Raadsleden en betrokken 
ambtenaren hebben dit als positief en 
constructief ervaren. Op 27 november zal in 
commissie SaZa een korte terugkoppeling 

SP S. 
Sijtsma 

ja 
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ID Datum 
vergad
ering 

Onderwerp Toezegging Stand van zaken Fractie PFH Voors
tel 
om af 
te 
doen 

bedoeling’ besproken en er 
wordt vastgelegd wat ‘Werken 
vanuit de bedoeling’ betekent. 

door Lia de Heij gegeven worden over het 
gesprek. 

168 10-02-
2020 

Stimulerings
aanpak 
Flexwonen 

Wethouder Van Veen zegt toe 
erop terug te komen welk 
tijdspad de provincie in 
gedachten heeft om het 
onderzoek over flexwonen 
handen en voeten te geven. 

In de woonvisie hebben we expliciet aandacht 
voor onconventionele woonvormen en de 
ruimte hiervoor.  Aanvullend: flexwoningen is 
een onderzoeksonderwerp binnen de 
regionale woondeals. De provincie pakt dit 
onderzoeksonderwerp samen met de 
gemeenten op. 

SP J. 
Zoetend
al 

ja 

Toezeggingen openstaand 
 
ID Datum 

vergadering 
Onderwerp Toezegging Stand van zaken Fractie PFH Voor

stel 
om 
af te 
doen 

102 30-11-2023 Handhaving 
kamerverhuur 

Wethouder Zoetendal zegt toe 
de raad waar het kan te 
informeren over de 
handhavingszaken in het kader 
van kamerverhuur. 

 PvdA J. 
Zoetendal 

Nee 
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ID Datum 
vergadering 

Onderwerp Toezegging Stand van zaken Fractie PFH Voor
stel 
om 
af te 
doen 

101 30-11-2023 Zienswijze de 
heer Menger 
aanvraag 
omgevingsver
gunning 
Jousterweg 28 
Heerenveen 

Wethouder Van Veen zegt toe 
dat de raad voorafgaand aan de 
raadsvergadering van 14 
december 2024 een afschrift 
krijgt van de reactie van het 
college op de zienswijze van de 
heer Menger. 

  J. van 
Veen 

Nee 

100 30-11-2023 Overheveling 
IHP 

Wethouder Rinkes zegt toe terug 
te komen op de vragen van D66 
over de budgetoverheveling van 
het IHP. Herkent het college de 
signalen van OSG en KiiM, heeft 
het doorschuiven te maken met 
vertraging in uitvoering van 
verbouwplannen, wat is daar de 
oorzaak van, heeft het 
consequenties op de capaciteit 
en hoe wordt dat dan opgelost? 

 D66 J. 
Zoetendal 

Nee 

99 30-11-2023 GREX-brief Wethouder Rinkes zegt toe terug 
te komen op de vragen van D66 
over de GREX-brief. Wat is de 
impact op het verzamelbesluit, 
is hij al verwerkt, is er impact op 

 D66 H. Rinkes Nee 
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ID Datum 
vergadering 

Onderwerp Toezegging Stand van zaken Fractie PFH Voor
stel 
om 
af te 
doen 

de reserves aan het einde van 
het jaar? 

98 30-11-2023 Register van 
begravingen 

Wethouder Van Veen zegt toe 
voor de raadsvergadering van 
14 december 2023 de 
mogelijkheden voor een register 
van begravingen binnen de AVG 
uit te zoeken. 

 CU J. van 
Veen 

Nee 

97 30-11-2023 Evaluatie 
tarieven 

Wethouder Rinkes zegt toe in 
het najaar van 2024 te komen 
met een evaluatie waarin wordt 
ingegaan op de vraag of de 
legestarieven passend zijn bij de 
maatwerktrajecten. 

 D66 H. Rinkes Nee 

96 30-11-2023 Evaluatie 
tarieven 

Wethouder Rinkes zegt toe in 
het najaar van 2024 te komen 
met een evaluatie waarin wordt 
ingegaan op de vraag of de 
legestarieven passend zijn bij de 
maatwerktrajecten. 

 D66 H. Rinkes Nee 

95 09-11-2023 Subsidiebeleid Er wordt een bijeenkomst 
georganiseerd voorafgaand aan 
het opstellen van het 

 HL GBH S. Sijtsma Nee 
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ID Datum 
vergadering 

Onderwerp Toezegging Stand van zaken Fractie PFH Voor
stel 
om 
af te 
doen 

afwegingskader voor het 
subsidiebeleid en de algemene 
verordening subsidie om: - de 
raad inzicht te geven in de 
uitwerking van het huidige 
subsidiebeleid (evaluatie)  - voor 
de raad inzichtelijk te maken 
aan welk gemeentelijk doel 
iedere subsidie bijdraagt, welk 
effect beoogd wordt, hoe dit 
wordt gemeten en tot welke 
resultaat dit heeft leidt  - de 
effecten van de subsidies 
periodiek op de agenda van de 
raad te plaatsen, zodat de 
controlerende rol vormgegeven 
kan worden. 

94 09-11-2023 Naar een 
gezond 
financieel 
perspectief 

De raad ontvangt eind deze 
maand een brief over het proces 
naar een gezond financieel 
perspectief.  Met de raad 
worden de investeringen 
afgewogen, met als 

 VVD HL 
GBH 
D66 
CDA 
FNP 
PvdA 

H. Rinkes Nee 
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ID Datum 
vergadering 

Onderwerp Toezegging Stand van zaken Fractie PFH Voor
stel 
om 
af te 
doen 

uitgangspunt een gezond 
financieel perspectief. In 
december/ januari ontvangt de 
raad een raadsvoorstel. Voor de 
heroverweging worden naast de 
financiële ook maatschappelijke 
en juridische risico’s inzichtelijk 
gemaakt. Het geld voor 
investeringen die integraal 
opnieuw worden afgewogen 
gezien de financiële situatie, 
wordt niet uitgegeven totdat de 
heroverweging heeft 
plaatsgevonden en er worden 
geen lange termijn 
verplichtingen aangegaan voor 
deze investeringen. 

SP GL 
CU 

93 30-10-2023 Begroting - 
klimaatadapta
tie en 
biodiversiteit 

Wethouder Van Veen zegt toe de 
suggestie van mevrouw 
Scheweer van het CDA op te 
pakken om 
vergroeningsprojecten in het 
kader van klimaatadaptatie en 

De toezegging is uitgezet in de 
organisatie. Men is bezig met het 
opstellen van een plan van aanpak. Het 
wordt o.a. meegenomen in het kader 
van groenonderhoud. 

CDA J. van 
Veen 

Nee 
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ID Datum 
vergadering 

Onderwerp Toezegging Stand van zaken Fractie PFH Voor
stel 
om 
af te 
doen 

biodiversiteit (pagina 53 van de 
begroting) uit oogpunt van 
kostenbesparing door bedrijven 
te laten uitvoeren die daarmee 
reclame kunnen maken voor hun 
eigen bedrijf. 

92 30-10-2023 Begroting - 
ICT 

Wethouder Van Veen zegt toe 
om in november de raad per 
brief te informeren over de 
stand van zaken rondom ICT. 

De brief wordt op 28 november 
behandeld in het college en zal na 
goedkeuring verzonden worden aan de 
raad. 

CDA J. van 
Veen 

Nee 

91 30-10-2023 Begroting - 
Transities en 
dienstverlenin
g 

Wethouder Van Veen zegt toe de 
raad rond de jaarwisseling in 
breder perspectief te informeren 
over de transities inclusief 
suggesties van het college en in 
het eerste kwartaal van 2024 
een maatwerkstuk op 
dienstverlening voor te leggen. 

In het eerste kwartaal wordt de 
dienstverleningsvisie geagendeerd voor 
de raad. 

CDA J. van 
Veen 

Nee 

90 30-10-2023 Begroting - 
zorgbuurt(t)h
uis 

Wethouder Zoetendal zegt toe 
het idee van zorgbuurt(t)huis 
mee te nemen in de uitwerking 
van de Woonvisie. 

Het idee van een zorgbuurt(t)huis zal 
worden meegenomen in de uitwerking 
van de Woonzorgvisie. 

SP J. 
Zoetendal 

Nee 
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ID Datum 
vergadering 

Onderwerp Toezegging Stand van zaken Fractie PFH Voor
stel 
om 
af te 
doen 

89 30-10-2023 Begroting - 
Stappenplan 
Omgevingsver
gunning 

Wethouder Sijtsma zegt toe met 
een korte schriftelijke reactie te 
komen op de vraag van de heer 
Eijer van de FNP naar een 
stappenplan bij de aanvraag van 
een omgevingsvergunning. 

Er worden verschillende routes 
ontwikkeld afhankelijk van de 
complexiteit van de aanvraag. Zodra 
dit helemaal gereed is komen we hierop 
terug, in 2024. 

FNP S. Sijtsma Nee 

88 30-10-2023 Begroting - 
Plan van 
aanpak 
leegstand 
centrum 

Wethouder Sijtsma zegt toe het 
plan van aanpak met betrekking 
tot de leegstand in het centrum 
in de raad toe te lichten zodra 
dit gereed is. 

Er is een verkenner ingezet om de 
leegstandsproblematiek te analyseren 
en oplossingsrichtingen aan te dragen. 
Dit heeft geleid tot een kansrijk 
concept. Wij werken aan een plan van 
aanpak voor het vervolg. Na afronding 
daarvan wordt de gemeenteraad eind 
dit jaar/ begin volgend jaar 
meegenomen. 

CU S. Sijtsma Nee 

87 30-10-2023 Begroting - 
Vrijwilligers 

Wethouder Sijtsma zegt toe 
terug te komen op de vraag op 
welke manier vrijwilligers 
gezocht zullen worden. 

Deze toezegging is gedaan in het kader 
van begroting en wordt als doel 
genoemd in programma ‘Gezond 
Welzijn Vernieuwen’. Het zal worden 
meegenomen in het programmaplan. 

CU S. Sijtsma Nee 

86 30-10-2023 Begroting - 
Verduurzamin
g 

Wethouder Rinkes zegt toe te 
komen de raad een plan voor te 
leggen met betrekking 

De uitvoering van de toezegging 
pakken we in samenwerking met de 
ambtelijke organisatie op, we gaan 

CU H. Rinkes Nee 
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ID Datum 
vergadering 

Onderwerp Toezegging Stand van zaken Fractie PFH Voor
stel 
om 
af te 
doen 

gemeentelijke 
gebouwen 

gemeentelijk vastgoed, 
waaronder de Heerenveense 
school, inclusief verduurzaming. 

kijken hoe en op welke termijn we een 
voorstel kunnen doen, uw raad houden 
we hiervan op de hoogte. 

85 30-10-2023 Begroting - 
Verplaatsing 
bibliotheek 

Wethouder Rinkes zegt toe om 
in januari met een raadsbrief te 
komen over de tussenstand 
rondom de verplaatsing van de 
bibliotheek inclusief een 
toelichting op welke stappen zijn 
gezet en nog gezet gaan 
worden. 

Er is een intentieovereenkomst 
gesloten met de (toekomstige) 
eigenaren van het ABC-complex t.b.v. 
herontwikkeling. Samen werken we aan 
een studie om de haalbaarheid van 
deze ontwikkeling te bepalen. 
Onderdeel van de plannen is het 
realiseren van een bibliotheek 2.0 in 
het nieuwe complex. De gemeenteraad 
wordt hier rond januari over 
geïnformeerd of eerder als de 
haalbaarheidsfase afgerond is. 

PvdA H. Rinkes Nee 

84 30-10-2023 Begroting - 
Financieel 
perspectief 

Wethouder Rinkes zegt toe om 
de raad in positie te brengen 
met betrekking tot het financiële 
perspectief. Concreet komt er in 
november een raadsbrief met 
een stappenplan, in maart de 
mogelijkheid om 
richtinggevende uitspraken te 

Dit maakt onderdeel uit van de 
bezuinigingsopgave, waar we nu mee 
begonnen zijn. Dit resulteert in 
concrete voorstellen bij de 
perspectiefnota 2024. De raadsbrief 
verwachten we in januari te kunnen 
versturen. 

 H. Rinkes Nee 



Voor de raad van 14 december 2023                                                                                   

 
 

15 
 

ID Datum 
vergadering 

Onderwerp Toezegging Stand van zaken Fractie PFH Voor
stel 
om 
af te 
doen 

doen zodat met de 
Perspectiefnota concrete 
voorstellen voorgelegd kunnen 
worden waaruit de raad kan 
kiezen. 

83 19-10-2023 Goede 
verhuurdersch
ap 

Het college geeft aan goed 
verhuurderschap op te pakken 
in het kader van de 
vergunningverlening handhaving 
en toezicht, deels samen met 
andere gemeenten in de 
zuidoost regio. 

De uitvoering van deze wet wordt 
vormgegeven rondom het oprichten 
van een meldpunt. Over dit meldpunt is 
er ambtelijk contact met de collega's in 
de Regio Zuid-Oost Friesland. Uit dit 
contact is uit praktische overwegingen 
naar voren gekomen om vooralsnog 
geen samenwerking aan te gaan. 
Hiervoor dient namelijk veel geregeld 
te worden, waardoor de wettelijke 
termijn van 1 januari niet haalbaar 
blijkt te zijn. Daarbij speelt voor de 
gemeente Heerenveen mee de 
aanbeveling uit de evaluatie van de 
partiele beheersverordening en 
bestemmingsplan kamerverhuur. Deze 
aanbeveling stelt voor om het meldpunt 

SP J. 
Zoetendal 

Nee 
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ID Datum 
vergadering 

Onderwerp Toezegging Stand van zaken Fractie PFH Voor
stel 
om 
af te 
doen 

te combineren met een meldpunt voor 
woonoverlast kamerverhuur. 

80 12-10-2023 GR De 
Marrekrite - 
Friese 
bijeenkomst 
WGR 20 
maart 

Toegezegd wordt uit te zoeken 
of de input die is opgehaald 
tijdens de bijeenkomst van de 
Friese raden over het proces 
Wet Gemeenschappelijke 
Regelingen op 20 maart in het 
Provinciehuis bekend is bij en 
meegenomen is bij de 
aanpassing van de GR van De 
Marrekrite. 

Van de gemeenschappelijke regeling 
Recreatieschap Marrekrite ligt op dit 
moment een definitief 
wijzigingsvoorstel ter vaststelling bij de 
deelnemende gemeenten en de 
provincie Fryslân.  De heer Abma (D66) 
refereerde in de commissie AZ van 12 
oktober aan een bijeenkomst 
georganiseerd door de Kring van Friese 
griffiers voor alle raadsleden in 
Friesland. Hij vroeg zich af of  de 
bevindingen vanuit deze commissie 
(mbt de wet versterking democratische 
legitimatie gemeenschappelijke 
regelingen) al zijn verwerkt in de 
Regeling die nu voorligt. De heer Abma 
is gebeld om wat meer toelichting op 
zijn vraag te horen.  Antwoord: De 
benodigde wijzigingen als gevolg van 
de Wet versterking democratische 
legitimatie gemeenschappelijke 

D66 H. Rinkes Nee 
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ID Datum 
vergadering 

Onderwerp Toezegging Stand van zaken Fractie PFH Voor
stel 
om 
af te 
doen 

regelingen zijn nog niet in het nu 
voorliggende wijzigingsvoorstel 
opgenomen.    De gemeenschappelijke 
regeling moet uiterlijk 1 juli 2024 aan 
deze wet zijn aangepast. Het proces 
om gemeenschappelijke regeling 
Marrekrite met deze wet in 
overeenstemming te brengen, zal 
daarom op korte termijn worden 
opgestart, zodat de 
gemeenschappelijke regeling voor 1 juli 
2024 aan deze wet voldoet.  Het 
wijzigingsvoorstel Marrekrite wat nu 
voorligt, was al te ver in procedure om 
de Wet versterking democratische 
legitimatie gemeenschappelijke 
regelingen mee te kunnen nemen. 

79 09-10-2023 Betaalbare 
woning in 
Fries verband 

De raad wordt op de hoogte 
gehouden van de voortgang en 
uitkomst van de gesprekken met 
andere Friese gemeente over de 
vraag naar wat onder een 

Binnen de regionale woondeals wordt 
er onderzoek gedaan naar wat een 
betaalbare woning. Dit onderzoek is 
momenteel in uitvoering. 

CDA J. 
Zoetendal 

Nee 
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ID Datum 
vergadering 

Onderwerp Toezegging Stand van zaken Fractie PFH Voor
stel 
om 
af te 
doen 

betaalbare woning wordt 
verstaan. 

82 25-09-2023 FUMO-
uitwerking 
scenario met 
een optimale 
taakverdeling 

Het college zegt toe dat het 
uitgewerkte scenario met een 
optimale taakverdeling voor 
besluitvorming wordt voorgelegd 
aan de raad. Dit lukt niet voor 
de begrotingsbehandeling. 

Het overleg met betreffende 
gemeenten en de FUMO om te komen 
tot een optimale taakverdeling wordt 
eind november opgestart. Een 
uitgewerkt scenario zal uit dit en 
vervolg overleggen volgen. 

D66 
PvdA 

J. van 
Veen 

Nee 

81 25-09-2023 Evaluatie na 
regeling 4.3 - 
Energiefonds 

Het college zegt toe om een 
evaluatie in te bouwen na 
regeling 4.3 (zie startnotitie 
Energiefonds pagina 7). 

Er wordt een evaluatie ingebouwd in de 
uitwerking van het Energiefonds. 

D66 GL J. 
Zoetendal 

Nee 

78 14-09-2023 Uitwerking 
Energiefonds 

De inhoudelijke opmerkingen 
van verschillende fracties 
worden meegenomen in de 
verdere uitwerking van de 
subsidieregelingen. Het gaat dan 
in ieder geval om het 
meenemen van kleine 
ondernemers in het verder 
uitwerken van het fonds (GL), 
om periodiek de witte vlekken te 
controleren en indien nodig op 

Bij de uitwerking van het Energiefonds 
zal dit worden meegenomen. 

 J. 
Zoetendal 

Nee 
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ID Datum 
vergadering 

Onderwerp Toezegging Stand van zaken Fractie PFH Voor
stel 
om 
af te 
doen 

basis daarvan bij te sturen 
(D66) en om waar mogelijk de 
resultaten in de monitoring te 
splitsen naar doelgroep (D66). 

77 11-09-2023 Woodbrookers * Wethouder Rozema zegt toe 
dat de reactie van het SDF op 
het artikel in het AD d.d. 28 
augustus 2023 wordt 
nagezonden. Er volgt een 
raadsbrief. 

Op 11 september heeft wethouder 
Rozema een uitgebreide toelichting 
gegeven op de situatie bij 
Woodbrookers. De toegezegde 
raadsbrief is op 26 september 2023 
heeft het college de raadsbrief 
vastgesteld. Vanwege een technische 
fout is de brief niet verzonden aan de 
gemeenteraad.   U raad krijgt op korte 
termijn een geactualiseerde brief met 
de reactie van SDF op het artikel van 
het AD toegestuurd. 

GL VVD 
D66 

G. 
Rozema 

Nee 

76 11-09-2023 Tjongerschans * Wethouder Sytsma zegt toe de 
bestuurders van Tjongerschans 
in november uit te nodigen voor 
toelichting op de plannen zoals 
die er nu liggen. Een afspraak 
daartoe wordt in overleg met de 
griffie gemaakt. 

Op 27 november zullen 3 bestuurders 
van het Tjongerschans Ziekenhuis een 
presentatie geven in de raadszaal. 

PvdA S. Sijtsma Nee 



Voor de raad van 14 december 2023                                                                                   

 
 

20 
 

ID Datum 
vergadering 

Onderwerp Toezegging Stand van zaken Fractie PFH Voor
stel 
om 
af te 
doen 

71 13-07-2023 Begroting 
2024 

De bestrating van de Dracht, 
centrum Heerenveen wordt 
meegenomen in de begroting 
2024. Er wordt naar gekeken of 
het echt nodig is om de ozb te 
verhogen, het 
weerstandsvermogen te 
verlagen. De ratio van 1.3 is het 
uitgangspunt, dit wordt 
gemonitord met een doorkijk 
naar meerjarig. Er wordt 
ingegaan op sturing personeel.  
Er komt een overzicht over 
SPUK-gelden waar is het voor 
bedoeld, waar geven we het aan 
uit, bij welke doelen past dit. 

Hier wordt aan gewerkt VVD S. Sijtsma Nee 

67 03-07-2023 Uitwerking 
transities 

Wethouder H. Rinkes zegt toe 
dat er aan het eind van het jaar 
een uitwerking zal komen van 
de transities met daarin de ook 
uitgewerkte plannen. 

De programma’s worden van een 
uitwerking voorzien. Die inzet is erop 
gericht de uitwerking eind 2023 aan de 
raad aan te bieden. 

 J. 
Zoetendal 

Nee 
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ID Datum 
vergadering 

Onderwerp Toezegging Stand van zaken Fractie PFH Voor
stel 
om 
af te 
doen 

66 03-07-2023 Avond 
economisch 
beleid 

Wethouder H. Rinkes zegt toe 
om binnenkort een avond te 
plannen met de raad over het 
huidige economische beleid. 
Hierin zal worden gekeken naar 
wat er is gerealiseerd, waar de 
gemeente Heerenveen nu staat 
en wat er in de toekomst op de 
gemeente Heerenveen af komt. 

Deze avond wordt in overleg met de 
griffie ingepland. 

 H. Rinkes Nee 

63 03-07-2023 SPUKS gelden Wethouder H. Rinkes zegt toe 
integraal te gaan kijken welke 
SPUKS er zijn en hoe de 
gemeente Heerenveen die het 
beste kan toepassen op haar 
beleid. 

Dit maakt onderdeel uit van de 
bezuinigingsopgave, waar we nu mee 
begonnen zijn. Dit resulteert in 
concrete voorstellen bij de 
perspectiefnota 2024. 

 H. Rinkes Nee 

62 08-06-2023 Transferium 
aan de rand 
van het 
centrum 

Wethouder J. van Veen zegt toe 
om de onderzoeksvraag naar 
een transferium aan de rand van 
het centrum serieus mee te 
nemen in de voorbereiding en 
daarbij ook de eerdere 
onderzoeksresultaten op dit 
thema te betrekken. 

Als onderdeel van de mobiliteitsvisie 
wordt een transferium verkend. Ook 
speelt het aspect (auto)bereikbaarheid 
een wezenlijk onderdeel in de 
gebiedsvisie A32. 

SP J. van 
Veen 

Nee 
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ID Datum 
vergadering 

Onderwerp Toezegging Stand van zaken Fractie PFH Voor
stel 
om 
af te 
doen 

57 05-06-2023 Bijstandsprog
nose 

Wethouder H. Rinkes heeft 
toegezegd dat het college werkt 
aan een analyse van de groei 
van de bijstandsprognose en dat 
zij dit te zijner tijd zal delen met 
de raad. 

Dit is opgenomen in het raadsvoorstel 
“voorstellen bestaanszekerheid voor de 
begroting 2024”. Dit is afgerond. 

D66 S. Sijtsma Nee 

56 05-06-2023 Egalisatiereser
ve 
Veiligheidsregi
o Fryslân 

Wethouder J. van Veen zegt toe 
schriftelijk terug te komen op de 
vraag van dhr. G. Walsweer 
(VVD). Hij vraagt of het college 
ook vindt dat de gemeente 
Heerenveen eigenlijk de 
Veiligheidsregio Fryslân best 
eraan zou kunnen houden om de 
egalisatiereserve op 2.0 procent 
te handhaven. Die staat nu op 
3.4 procent, maar er moet 
steeds geld aan toegevoegd 
worden wat over is. 

De Veiligheidsregio ziet momenteel met 
name risico’s op zich afkomen met 
betrekking tot loon- en 
materiaalkosten. In de begroting 2023 
wordt bijvoorbeeld nog gerekend met 
een percentage loonsverhoging van 
2,3%. De CAO-effecten worden 
momenteel berekend maar het is al wel 
duidelijk dat 2,3% niet toereikend is. 
Het effect van 1% loonsverhoging 
bedraagt circa € 530.000. In deze 
onzekere tijden vindt het college het 
belangrijk dat de Veiligheidsregio zelf 
voldoende reserve heeft om de risico’s 
op te vangen en dat er geen beroep 
wordt gedaan op de gemeenten als er 
zich tekorten voordoen.  Als de 

VVD A. 
Fokkens-
Kelder 

Nee 
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ID Datum 
vergadering 

Onderwerp Toezegging Stand van zaken Fractie PFH Voor
stel 
om 
af te 
doen 

egalisatiereserve wordt gehandhaafd op 
2.0 procent bedraagt de omvang circa 
€ 2 miljoen en is hiermee beperkt 
gevuld.  De omvang van de 
egalisatiereserve is door het Algemeen 
Bestuur vastgesteld tussen de 2% en 
5% van de begrotingsomvang. Gezien 
de risico’s is dit realistisch. Daarom 
vindt het college dat gemeente 
Heerenveen de Veiligheidsregio er niet 
aan moet houden om de 
egalisatiereserve op 2% te handhaven. 

54 25-05-2023 Raadsbrief ID 
1478 - 
Calamiteitenro
ute 

Over raadsinformatiebrief ID 
1478 - Calamiteitenroute wordt 
een raadsvoorstel voorgelegd. 

Er wordt een raadsvoorstel voorbereid 
voor september.  Update 3-10-23: 
Calamiteitenroute: voorstel volgt zoals 
het nu lijkt in december. Wij zoeken 
nog enkele onzekerheden uit zodat het 
college met een compleet voorstel bij 
de raad kan komen. Hierbij zijn we 
afhankelijk van derden, waaronder 
RWS. 

VVD J. 
Zoetendal 

Nee 

53 25-05-2023 Raadsbrief ID 
1542 - Stand 

Over raadsinformatiebrief ID 
1542 - Stand van zaken project 

Er wordt een raadsvoorstel voorbereid 
voor september. Aanvraag voor 

FNP J. 
Zoetendal 

Nee 
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ID Datum 
vergadering 

Onderwerp Toezegging Stand van zaken Fractie PFH Voor
stel 
om 
af te 
doen 

van zaken 
project Lelylijn 

Lelylijn wordt een raadsvoorstel 
voorgelegd. 

middelen loopt via het verzamelbesluit. 
Update 3-10-23: M.b.t. Lelylijn: na 
overleg met FNP en raad is besloten om 
geen raadsvoorstel op te stellen. Het 
geld was immers al beschikbaar gesteld 
in het Verzamelbesluit.  Wel heeft de 
FNP recent de raadsbrief geagendeerd 
deze is vorige week besproken. In de 
commissie is afgesproken dat er 
(begin) november een presentatie 
wordt verzorgd. In afstemming met de 
griffie wordt gezocht naar een geschikt 
moment. 

48 08-05-2023 Debat 
bestaanszeker
heid 
Witgoedregeli
ng 

Wethouder Sijtsma zegt toe 
schriftelijk terug te komen op de 
vragen van de SP over de 
witgoedregeling. Mw. D. van 
Ruth (SP) geeft aan dat in de 
beantwoording van haar 
technische vragen werd 
aangegeven dat de 
witgoedregeling géén beleid is, 
terwijl in de toegezonden 

Er is (nog) geen witgoedregeling 
vastgesteld door het college. De 
voorbereidingen waren al wel in een 
vergevorderd stadium maar er is nog 
geen keuze gemaakt. Update 3-10-23: 
De organisatie beoogt conform 
planning dat het stuk op 14 december 
aan de raad voorligt. 

SP J. 
Zoetendal 

Nee 
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ID Datum 
vergadering 

Onderwerp Toezegging Stand van zaken Fractie PFH Voor
stel 
om 
af te 
doen 

stukken staat van wél. Kan het 
college aangeven of er wel of 
niet beleid is over de 
witgoedregeling? 

46 30-03-2023 Betrekken 
omwonenden 
uitbreiding 
sportpark 
Skoatterwald 

Wethouder Sijtsma zegt toe dat 
naast de wijkraad ook de directe 
omwonenden zullen worden 
meegenomen in de plannen van 
de uitbreiding van sportpark 
Skoatterwald. 

Wij zijn in gesprek met sc en vv 
Heerenveen over het vervolg van het 
project. Het betrekken van de 
omwonenden maakt hier ook onderdeel 
vanuit. 3-10-23: Bovenstaande is nog 
steeds van toepassing. 

 S. Sijtsma Nee 

41 23-02-2023 Participatiebel
eid 
omgevingswet 
uitvoering 
succesfactore
n 

Het college zegt toe dat in de 
uitvoering de succesfactoren 
goed worden uitgewerkt in een 
handleiding op een eigentijdse 
en heldere manier 

Bij de verdere inrichting van de 
omgevingswet zal dit worden 
meegenomen. 

 S. Sijtsma Nee 

        
31 15-12-2022 Voorkomen 

zoekverkeer in 
het centrum 
Heerenveen 

Het college bekijkt 
mogelijkheden (bijv. 
matrixborden) om voorkomen 
dat mensen door het hele 
centrum zoeken naar een 
pareerplek en uiteindelijk 

Bij de constructie van de parkeergarage 
wordt tevens gekeken naar een 
parkeerstrategie. Matrixborden zouden 
hier zeker een onderdeel van kunnen 
zijn, maar dit wordt later bepaald, 
wanneer de parkeerstrategie voor het 

 S. Sijtsma Nee 
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ID Datum 
vergadering 

Onderwerp Toezegging Stand van zaken Fractie PFH Voor
stel 
om 
af te 
doen 

onverrichter zake naar huis 
gaan. 

gehele centrum concreter wordt. 
Update 3-10-23: Stand van zaken is 
nog zoals staat beschreven. Als 
onderdeel van de parkeergarage en de 
pleinen bekijken we de realisatie van 
parkeerborden. Na voltooiing van de 
pleinen/ parkeergarage worden ook de 
borden aangelegd. Het plan, en de 
exacte plaatsing en locaties, volgt t.z.t. 

34 01-12-2022 Kind en ontbijt Het college zegt toe dat er een 
onderzoek gedaan wordt dat 
diepgaander is en dat wellicht 
ook andere achterliggende 
informatie oplevert. Dit 
onderzoek kan niet voor 1 maart 
2023 opgeleverd worden. De 
motie is hierop ingetrokken en 
als toezegging genoteerd 

Op 5 september heeft u een raadsbrief 
(ID1903) ontvangen over de 
uitkomsten van het onderzoek. . 

PvdA 
GL SP 
CU 

G. 
Rozema 

Nee 

16 22-09-2022 Periodieke 
update Thialf 

De raad wordt periodiek op de 
hoogte gesteld door het college 
over Thialf en de financiële 
situatie. In ieder geval eens per 
twee maanden. Naar bevind van 

Per commissie wordt beoordeeld of een 
update nodig is. 

GL S. Sijtsma Nee 
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ID Datum 
vergadering 

Onderwerp Toezegging Stand van zaken Fractie PFH Voor
stel 
om 
af te 
doen 

zaken kan dan verder gekeken 
naar de interval. 

8 09-06-2022 De Kompenije 
Jubbega 

Het college reageert op de vraag 
wanneer het onderwerp De 
Kompenije in Jubbega op de 
agenda staat. 

Op 22 november 2022 is er in een 
raadsbrief (ID 896) een update geven 
over MFG de Kompenije. Op 16 januari 
2023 is de brief aan de orde geweest in 
de commissie SAZA. Op dit moment 
vinden er gesprekken plaatst met de 
betrokken partijen. 

HL G. 
Rozema 

Nee 

2 30-05-2022 Verkenning op 
verbreden van 
het 
bomenbeleid 

Er wordt een verkenning gedaan 
op het verbreden van het 
bomenbeleid. 

Er moet eerst een 
“Groenstructuurprogramma” worden 
opgesteld, dit komt voort uit 
omgevingsplan.  Het 
“Groenstructuurprogramma” is de 
kapstok waar het bomenbeleid aan 
opgehangen moet worden. 
Groenstructuurprogramma zal in de 1e 
helft van 2024 afgerond worden 

D66 GL J. van 
Veen 

Nee 

205 11-06-2020 Digitale 
reclame 
(langs de 
snelweg) 

Er wordt nieuw reclamebeleid 
voor de toegangswegen 
opgesteld waarin opgenomen de 
lichtintensiteit van de 
reclameborden. 

In 2024 zal hier invulling aan worden 
gegeven. 

GL D66 J. van 
Veen 

Nee 
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Moties voorgesteld om af te doen 
 
ID Datum raad Onderwerp 

(veld heet in 
iBabs 
toelichting) 

Dictum motie Stand van zaken Initiati
efnem
ers 

PFH Voor
stel 
om 
af te 
doen 

283 20-05-2021 Subsidies 
binnenhalen 
voor 
centrumplann
en 

Verzoekt het college: • Te 
onderzoeken op welke wijze 
Heerenveen meer subsidies kan 
binnenhalen. • De positie van de 
gemeente Heerenveen op het 
gebied van lobby en externe 
oriëntatie te versterken en hier 
de raad over te informeren. • 
Een subsidiescan te maken voor 
welke Europese subsidies 
Heerenveen mogelijk in 
aanmerking zou kunnen komen, 
eventueel in samenwerking met 
de provincie. • In overleg te 
treden met andere gemeenten 
en provincie(s), die succesvol 
zijn geweest met het 
binnenhalen van Europese 

We hebben oog voor het binnenhalen 
van diverse subsidies voor de 
centrumplannen. Zo is er een subsidie 
toegekend voor het centrum van 4,1 
miljoen euro. Hiervan is 90% bestemd 
toegekend voor de aanleg van een 
parkeergarage. Verder is er in het 
kader van de ‘impulsregeling 
klimaatadaptatie’ voor het Ernst van 
Harenplein en omgeving een 
rijkssubsidie toegekend van 107.000 
euro om de omgeving te ontstenen en 
te vergroenen. Ook wordt een 
hemelwaterafvoer aangelegd. Behalve 
in het project Centrum hebben we in 
ieder project oog voor subsidies: 
regionaal, landelijk én Europees. 
‘Subsidies binnenhalen’ is een vast 

VVD H. Rinkes ja 
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ID Datum raad Onderwerp 
(veld heet in 
iBabs 
toelichting) 

Dictum motie Stand van zaken Initiati
efnem
ers 

PFH Voor
stel 
om 
af te 
doen 

subsidies. • De raad uiterlijk in 
het vierde kwartaal van dit jaar 
te informeren over de uitkomst 
van dit onderzoek. 

onderdeel van de projectinvulling. 
Voorstel is daarom om deze motie af te 
voeren. 

 
 
 
 
 

Moties openstaand 
 

ID Datum 
raad 

Onderwerp 
(veld heet in 
iBabs 
toelichting) 

Dictum motie Stand van zaken Initiati
efnem
ers 

PFH Voor
stel 
om 
af te 
doen 

49 09-11-
2023 

Begroting 
2024 - 
Omgekeerde 
norm 
maaltijden 

• Bij maaltijden die vanuit de 
organisatie worden georganiseerd de 
norm om te draaien: de standaard is 
vegetarisch of plantaardig, vleeseters 
geven aan dat ze vlees willen. • Onze 
cateraar(s) en andere bedrijven 

Op korte termijn zullen we dit al gaan 
toepassen. Het wordt sowieso 
meegenomen in uitbesteding nieuwe 
catering concept. 

GL J. van 
Veen 

Nee 
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ID Datum 
raad 

Onderwerp 
(veld heet in 
iBabs 
toelichting) 

Dictum motie Stand van zaken Initiati
efnem
ers 

PFH Voor
stel 
om 
af te 
doen 

waarmee we samenwerken te 
verzoeken meer plantaardige opties 
te bieden, waarmee deze producten 
beter vertegenwoordigd worden. 

47 09-11-
2023 

Begroting 
2024 - Warm 
Welkom 

Een ‘warm welkom’ aan nieuwe 
inwoners als hoge prioriteit mee te 
nemen in de nieuwe visie. 

Dit wordt meegenomen in de nieuwe 
dienstverleningsvisie. 

CU G. 
Rozema 

Nee 

46 25-09-
2023 

Energiefonds - 
Slechte 
energielabels 

Verzoekt het college: De slechte 
energielabels nadrukkelijk te 
betrekken bij de uitwerking van het 
Energiefonds. 

De slechte energie labels zullen 
nadrukkelijk worden meegenomen bij 
de uitwerking van het Energiefonds. 

D66 J. 
Zoetendal 

Nee 

45 25-09-
2023 

Veteranen 
naar de film 

We vragen het college om: Iedere 
Heerenveense veteraan, bekend bij 
het Veteraneninstituut en het 
Heerenveense veteranenplatform in 
de gelegenheid te stellen de film ‘De 
Vuurlinie’ gratis te bezoeken. De 
uitvoering en coördinatie bij het 
Heerenveens veteranenplatform te 
beleggen en de kosten daarvan te 
dekken uit ‘representatie’. 

 VVD T.J. van 
der Zwan 

Nee 

44 13-07-
2023 

Motie - 
Bestaanszeker

We geven het college opdracht om: 
Een beleidsnotitie bestaanszekerheid 

Aan de raad is een beleidsnotitie 
bestaanszekerheid voorgelegd welke 

SP S. Sijtsma Nee 
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Onderwerp 
(veld heet in 
iBabs 
toelichting) 

Dictum motie Stand van zaken Initiati
efnem
ers 

PFH Voor
stel 
om 
af te 
doen 

heid - SP, 
PvdA, D66, 
GL, CDA, CU, 
VVD 

aan de raad voor te leggen met 
keuzes en financiële consequenties, 
zodat de raad in de vergadering van 
september 2023 richtinggevende 
uitspraken kan doen die verwerkt 
kunnen worden in de begroting. 

behandeld wordt op 9 oktober in 
commissie SaZa. 

43 13-07-
2023 

Motie - 
Duurzaamheid 
in 
raadsvoorstell
en - Gl, D66, 
FNP 

We geven het college opdracht om: 
1. In alle raadsvoorstellen vanaf nu 
onder het kopje "duurzaamheid" op 
te nemen in hoeverre en op welke 
manier het          voorstel bijdraagt 
aan de doelstellingen m.b.t. 
duurzaamheid (bijvoorbeeld 
klimaatbestendige inrichting, 
vergroting          van biodiversiteit, 
circulaire transitie, energietransitie, 
enz.).  2. Tegelijkertijd een traject te 
starten om medewerkers te 
ondersteunen bij het maken van 
duurzame keuzes, met          daarin 
o.a. aandacht voor een 
generatietoets (= een analyse van 
wat voor gevolgen dit voorstel heeft 

Wij werken momenteel aan de 
uitvoering van de motie. In afstemming 
met de verschillende beleidsafdelingen 
bekijken we hoe we het thema 
duurzaamheid goed kunnen verwerken 
in de raadsvoorstellen. 

GL G. 
Rozema 

Nee 
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op meerdere          generaties in de 
toekomst). 

42 13-07-
2023 

Motie vreemd 
- Behoud 
Tjongerschans 
SP, GBH, HL, 
PvdA 

We vragen het college om: • Zich als 
gemeente maximaal voor de 
inwoners in te zetten tegen het 
uitkleden van de acute zorg in 
gemeente          Heerenveen en voor 
het openblijven van ziekenhuis 
Tjongerschans.  • Dit standpunt 
kenbaar te maken richting de 
ziekenhuisbesturen en de 
zorgverzekeraars en samen met de 
Provincie          Fryslân dit standpunt 
uit te dragen richting demissionair 
kabinet. • Zich maximaal in te zetten 
voor meer inspraak vanuit de regio 
(gemeenten, provincie en inwoners) 
als het om          behoud van 
ziekenhuiszorg in de gemeente 
Heerenveen gaat. • Zich maximaal in 
te zetten voor het behoud van de 
werkgelegenheid in Heerenveen. 

Er is (samen met Sud-west) een 
werkbezoek gebracht aan Zeeland om 
inzicht te verkrijgen en ervaring op te 
doen in relatie tot bereikbare (acute) 
zorg. Op bestuurlijk niveau is er 
frequent contact met o.a. Friese 
gemeenten, het Tjongerschans 
ziekenhuis, de zorgverzekeraar(s) en 
de Provincie. Er worden twee 
onderzoeken voorbereid naar de 
maatschappelijke en economische 
impact van het Tjongerschans. Op 27 
november zal wethouder Sytsma de 
stand van zaken in de info-sessie met 
de bestuurders van het Tjongerschans 
toelichten. 

SP S. Sijtsma Nee 
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37 22-06-
2023 

ID 37 - 
Aanzien van 
Akkrum 

We vragen het college om: 1. Om in 
samenspraak met de provincie 
Fryslân en met Rijkswaterstaat te 
onderzoeken hoe de afritten          
van de A32 te Akkrum een beter 
aanzicht kan worden gegeven  2. Om 
in gesprek te gaan met 
geïnteresseerden omwonenden en 
belangengroepen, denk aan de          
organisatoren van Akkrum BOSK, om 
zo samen de mogelijkheden te 
onderzoeken. 

Er is overleg met Rijkswaterstaat. De 
uitvoering van de motie loopt op dit 
moment. 

GL J. van 
Veen 

Nee 

36 22-06-
2023 

ID 36 - Motie 
Breng de 
effecten in 
beeld 

We geven het college opdracht om: • 
In beeld te brengen welke taken 
onder druk staan door het ontbreken 
van een solide meerjarig financieel 
perspectief vanuit het Rijk en wat 
daarvan de maatschappelijke effecten 
zijn  • Met de vereniging Friese 
gemeenten op te trekken om meer 
zeggingskracht te organiseren 
richting de VNG en de taskforce 
Rinnooy Kan. 

Het in beeld brengen van de 
maatschappelijke effecten maakt 
onderdeel uit van de 
bezuinigingsopgave, waar we nu mee 
begonnen zijn. Dit resulteert in 
concrete voorstellen bij de 
perspectiefnota 2024. Dit is breder dan 
alleen Financiën. 

D66 H. Rinkes Nee 
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35 22-06-
2023 

ID35 - Motie 
Ontsluiting 
Pastorielaan - 
PvdA 

We vragen het college om : Bij de 
gebiedsvisie A 32 de bovengenoemde 
oplossing voor de verkeerssituatie op 
de Pastorielaan nadrukkelijk te 
betrekken en af te wegen en de raad 
zo vroeg mogelijk over de uitkomst te 
informeren. 

De aansluiting pastorielaan zal 
meegenomen worden in de 
gebiedsvisie. Deze wordt nu opgesteld. 

PvdA J. van 
Veen 

Nee 

33 25-05-
2023 

Motie ID 33 - 
Maatschappeli
jke opgaven in 
Lazy Nature 

1. Bij de verdere uitwerking van het 
“Lazy Nature” concept voor 
recreatiepark De Heide de mogelijke 
inpassing van          maatschappelijke 
partijen, zoals Scouting Polaris, mee 
te nemen. 2. Met andere 
maatschappelijke instellingen 
(stichtingen, verenigingen, scholen) 
in gesprek te gaan over de mogelijke          
inpassing in of in de omgeving van 
recreatiepark De Heide. 3. De raad te 
informeren over het resultaat van het 
betrekken van de maatschappelijke 
partijen (waaronder Scouting          
Polaris) bij de verdere uitwerking van 
de plannen voor dit gebied. 

Dit proces loopt. VVD H. Rinkes Nee 
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28 20-04-
2023 

Motie 
raadsambities 
wonen in MJP 
verwerken 

We geven het college opdracht om:  
1. De in de meerjarenplanning 
genoemde doelstelling voor het te 
realiseren aantal woningen in 
overeenstemming met de 
aangenomen ‘Uitgangspunten voor de 
woonvisie’ te zetten op minimaal 
3.000 tot 2030. 2. In de 
meerjarenplanning een doelstelling 
op te nemen voor het aangaan 
experimenten met woningbouw. 

Deze motie nemen we mee in de 
uitwerking van MJP2. 

D66 J. 
Zoetendal 

Nee 

22 26-01-
2023 

Termyn wêryn 
at de 
“Behearsferoa
rdening 
Keamerferhier
” oanpast 
wêze moat, 
dy’t de Ried 
yn de ‘Moasje 
Frjemd, 
Oanpassing 
Behearsferoar

Draacht it kolleezje op:  • Om noch 
foar it simmerreses 2023, in oanpaste 
“Behearsferoardening Keamerferhier” 
oan’e Ried foar te lizzen. 

U bent in juli 2023 via een raadsbrief 
geïnformeerd over de uitkomsten van 
de evaluatie kamerverhuur 
(Z.23.391863/ D.23.1670223).   De 
uitkomsten van de evaluatie geven 
aanleiding om de beheersverordening 
kamerverhuur en het bestemmingplan 
kamerverhuur aan te passen.   Het 
voorstel voor de aangepaste 
beheersverordening is geagendeerd 
voor de commissie ROM op 30-11 (en 
naar verwachting de raad van 14-12-

FNP J. 
Zoetendal 

Nee 
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dening 
Keamerferhier
’ op 19-12-
2022, 
unaniem 
oannaam hat. 

23). De verwachting is dat 
aanpassingen in het bestemmingsplan 
begin 2024 aan u raad wordt 
aangeboden. 

19 19-12-
2022 

Onderzoek 
huisvesting 
gemeente 

Draagt het college op:  1. In de 
onderzoeksfase ook te onderzoeken 
of het mogelijk is om een gebouw te 
(laten) realiseren waarbij ook andere 
opgaven van de gemeenten 
meegewogen worden, zoals 
bijvoorbeeld de woningbouwopgave. 
2. Participatie met inwoners en 
ondernemers vorm te geven en 
daarbij de afwegingen vanuit de 
raadsagenda mee te nemen. 

Aan de uitvoering van de motie wordt 
momenteel gewerkt.   De 
onderzoeksresultaten worden verwerkt 
in notitie die bestuurlijk zal worden 
gedeeld. 

VVD G. 
Rozema 

Nee 

18 19-12-
2022 

Moasje frjemd 
- 
Keamerferhier
- FNP, HL, 
VVD 

Draacht it kolleezje op: 1. De 
behearsferoardering keamerferhier te 
evaluearjen en de ried op koarte 
termyn in    oanpaste 
behaersferoardening foar te lizzen. 2. 
Yn de oanpaste feroardering yn alle 

U bent in juli 2023 via een raadsbrief 
geïnformeerd over de uitkomsten van 
de evaluatie kamerverhuur 
(Z.23.391863/ D.23.1670223).   De 
uitkomsten van de evaluatie geven 
aanleiding om de beheersverordening 

FNP J. 
Zoetendal 

Nee 
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gefallen in bepaling op te nimmen oer 
de minimale ôfstân tusken wenningen 
mei keamerferhier en it karmerk SNF 
ferplicht te stellen. 

kamerverhuur en het bestemmingplan 
kamerverhuur aan te passen.   Het 
voorstel voor de aangepaste 
beheersverordening is geagendeerd 
voor de commissie ROM op 30-11 (en 
naar verwachting de raad van 14-12-
23). De verwachting is dat 
aanpassingen in het bestemmingsplan 
begin 2024 aan u raad wordt 
aangeboden. 

8 13-10-
2022 

Motie - 
Torengroen - 
D66, CU 

Verzoekt het college: • De eerste 
bewoners van de woontoren namens 
de gemeente een “groen” 
welkomstpakket aan te bieden, dat 
hen helpt om hun balkon te 
vergroenen en biodiversiteit te 
stimuleren. 

Wanneer de bouw in vergevorderd 
stadium is, pakken we deze verder op. 

D66 J. van 
Veen 

Nee 

5 11-10-
2022 

Motie vreemd 
- 
Kinderburgem
eester 
gemeente 
Heerenveen - 

Verzoekt het college:  • Samen met 
de scholen en welzijnsorganisatie 
Caleidoscoop te inventariseren of er 
voldoende belangstelling bestaat voor 
het installeren van een 
kinderburgemeester   • Bij voldoende 

Op 5 juli heeft u een raadsbrief (ID 
1745) ontvangen over de uitvoering 
van de motie kind burgemeester.   
Tijdens de commissie SaZa op 11 
september is de brief op initiatief van 
de PvdA besproken.  Met de raadsbrief 

PvdA G. 
Rozema 

Nee 
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PVDA, GL, 
VVD, CDA, SP, 
CU 

belangstelling voor een 
kinderburgemeester een 
raadsvoorstel voor het instellen van 
een kinderburgermeester aan de 
gemeenteraad aan te bieden.  • 
Zowel de inventarisatie als het 
aanbieden van het eventuele 
raadsvoorstel uit te voeren voor 1 
maart 2023. 

en de mondelinge toelichting van de 
wethouder tijdens de commissie SazA 
van 11 september zien wij de motie als 
uitgevoerd.    In de raadsvergadering 
van 19 oktober 2023 heeft de raad op 
verzoek van raadslid J.J. Buwalda het 
besluit genomen om de motie niet af te 
doen. 

3 13-09-
2022 

PvdA, SP, 
VVD, D66, 
FNP, 
GroenLinks - 
integrale visie 
voor het 
gebied 
Oranjewoud- 
motie vreemd 

Verzoekt het college/ draagt het 
college op: • Tot afronding van het 
onderzoek naar de toekomst van 
Oranjewoud zoals dat is 
aangekondigd in het hoofdlijnen 
akkoord terughoudend te zijn in het 
toestaan van majeure culturele, 
toeristische, recreatieve en 
economische activiteiten - noch in het 
parkgebied zelf, noch in de 
aanpalende gebieden – die een 
wezenlijke invloed hebben op de 
kwaliteit van het landschap in termen 
van natuur, historie, erfgoed en 

Dit proces loopt.  Er is op maandag 27 
november weer een klankbordgroep 
gepland. 

PvdA H. Rinkes Nee 
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cultuur • De gemeenteraad in positie 
te brengen door na het onderzoek en 
uiterlijk voor de perspectiefnota 2024 
een integrale visie en afwegingskader 
vast te stellen  • Het betreffende 
onderzoek met urgentie uit te voeren 
en dit integraal mee te nemen in de 
begroting 2023. 

215 02-12-
2021 

Motie vreemd 
- PvdA - 
Rookvrij 
maken van 
het busstation 

Verzoekt het college:    
In gesprek te gaan met de eigenaar 
van het busstation, de provincie, om 
het roken op het busstation te 
verbieden of in ieder geval te 
ontmoedigen, zodat reizigers zonder 
overlast van rook/rokers gebruik 
kunnen maken van het station.  - In 
het Uitvoeringsplan gezondheid 2020-
2025 mee te nemen op welke 
publieke en openbaar toegankelijke 
(buiten)ruimten in de gemeenten nog 
gerookt wordt, en indien nodig ook 
daar het roken te ontmoedigen en de 

De toekomstige inrichting van de 
busstations zit nog in planfase. Er vindt 
op dit moment een financiële toets 
plaats. Het rookvrij maken van de 
busstations heeft hierbij de 
nadrukkelijke aandacht.     Update 3-6-
23: Geen wijzigingen.  Update 3-10-23: 
Geen wijzigingen 

PvdA S. Sijtsma Nee 



Voor de raad van 14 december 2023                                                                                   

 
 

40 
 

ID Datum 
raad 

Onderwerp 
(veld heet in 
iBabs 
toelichting) 

Dictum motie Stand van zaken Initiati
efnem
ers 

PFH Voor
stel 
om 
af te 
doen 

raad daarover voor 1 juli 2022 te 
informeren. 

193 16-12-
2019 

Motie vreemd: 
Live stream 
op Facebook 
van de 
gemeenteraad
svergadering 

Spreekt de wens uit: • om 
vergaderingen van de gemeenteraad 
Heerenveen via Facebook live stream 
uit te willen zenden. 

Een memo hierover is in het presidium 
van oktober 2020 behandeld. Daarin is 
afgesproken: 
De memo wordt aangehouden in 
verband met drukte bij de griffie. Als 
het rustiger wordt, wordt de memo 
opnieuw geagendeerd.  
6-12-2023: Het onderwerp zal 
nogmaals in het presidium worden 
geagendeerd.  

FNP A. 
Fokkens - 
Kelder 

Nee 

153 15-04-
2019 

artikel 1 van 
de Grondwet 
op een 
prominente 
plek in het 
gemeentehuis 
permanent 
zichtbaar 
maken voor 
publiek 

Verzoekt het college: 1. Artikel 1 van 
de Grondwet op een prominente plek 
in het gemeentehuis permanent 
zichtbaar te maken 

Het kunstwerk zal in het project 
worden opgenomen van de ambtelijke 
huisvesting. 

GL G. 
Rozema 

Nee 
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Aldus vastgesteld in de openbare raadsvergadering van 14 december 2023 
 
 
de griffier,       de voorzitter,  
 
{{SIGNER1}}      {{SIGNER2}}  
 
Mevrouw L. Roest-Jonkers    mevrouw M.A. Fokkens-Kelder 
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